

澎湖南方四島國家公園空拍申請書 (109.10.05版) Application for aerial photography in South Penghu Marine National Park

申請人 Name	身分證號/ 統一編號/ 護照號 ID	聯絡電話 Phone number	E-mail		通訊地址 Contact address	
※註1						

空拍機操作人 Drone operators	出生年月日 Birthday	統一編號 ID	聯絡電話 Phone number	操作證類型 Class of operator certificate	無人機型號 Models of drone	無人機註冊碼 Registration number
※註2						
	※欄位不足 請自行增加			※註3	※註4	

申請說明 (拍攝目的、 活動概述等) (Title and content of the film)						
拍攝地點 Location of filming	※註5 <input type="checkbox"/> 申請範圍包含禁限航 區，已依法取得許可 (請列舉說明空拍機起降地點、空拍路線及拍攝範圍) (Please specify all locations. Locations for take-off, landing, route and range of operation must be specified for the use of drones.) <input type="checkbox"/> 申請範圍不含禁限航區					
拍攝起訖時間 Filming period	年	月	日	時	起	止
	年	月	日	時	止	(yy-mm-dd hh to yy-mm-dd hh)

申請人務必詳讀及勾選 (Applicants must read the following carefully and tick all boxes.)

1. 已詳細閱讀並同意遵守申請須知、國家公園法、澎湖南方四島國家公園區域內禁止事項等規定。 I have read the following and agreed to abide by the application rules, National Park Law, The Prohibited Activities Directions in the domain of South Penghu Marine National Park, and related regulations of the South Penghu Marine National Park.
2. 於拍攝日前 10 天(不含假日)提出申請，否則拒絕受理。 Application must be submitted at least 10 days before filming, otherwise said application will be rejected.
3. 一切無人機活動需符合並遵守民航法及相關規定辦理。 I agree that all drone activities should comply with Civil Aviation Act, Regulations of Drone, and related regulations.
4. 以上完成勾選，請惠予同意空拍申請，此致 I have agreed to all of the above. Please give permissions to our application for aerial photography.

海洋國家公園管理處 Marine National Park Headquarters

申請人(簽名) Applicant (signature) :

中 華 民 國

年

月

日

year

month

date

附件一

註1：申請者倘為法人（機關、學校），請在虛線上方欄位填寫法人資訊，並在虛線下方欄位填寫負責人資訊；申請者倘為自然人，填寫時不須理會虛線。

註2：每申請案空拍機操作人最多4名。

註3：請註明空拍機操作人持有之操作證類型，確認符合民航法規定。

註4：為避免空域使用混亂，每申請案使用空拍機最多2部。

註5：申請範圍包含禁限航區者，請事先取得民航局許可，並檢附「遙控無人機管理資訊系統」已核准之活動申請書。